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Formanden beretter 
 

1. CVR - Vejlauget har nu CVR nummer.  
2. Vejskiltning - Vi har ikke fået kigget på skiltning ift. vejnavne, det vil ske i det 

kommende år.  
3. Renovation - Vi vil ikke have fælles opsamling. Formanden har været i dialog 

med kommunen omkring vejen.  
4. Vedtægter - vi har et grundigt oplæg. Formanden giver ordet til Jan, som har haft 

input til vedtægter. Jan kommenterer i stedet på vejens stand - taler om at 
håndtere hvordan vand flyder ned fra gården, bump kan være farlige ved 
udrykning. Diverse input til hvordan skal organiseringen være omkring vejlauget. 
Jan vil gerne vedligeholde foran egen grund. Jan vender tilbage til organiseringen 
af vejlauget igen, mener der kan komme er A og B hold, da al forhandling foregår 
uden for det årlige møde.  

5. Jesper vender tilbage til vejens stand - den er god. Der er god dialog med gården 
omkring vedligehold af vejen.  

6. Hastighed og skiltning - Jesper fortæller der stadig køres for hurtigt. Bent er enig, 
og fortæller om at de hastighedsbegrænsningerne man får fra diverse kort på 
GPSer alt for høje - foreslår skiltning omkring hastighedsbegrænsninger. Han 
mener især det er lejere af sommerhuse, som er synderne. Alle er åbne for en 
form for skiltning eller markering som viser at der er børn. Lars foreslår en 
arbejdsgruppe til skiltning - der er bred enighed. Bent, Jan og Niels melder sig og 
vil komme med et oplæg til bestyrelsen. Peter S. henstiller til at beboere i 
udstykning skal køre langsommere. 

7. John foreslår at få renset grøften så den kan klare vandet. Jesper fortæller det er 
en del planlagt arbejde for vejen i år.  

8. Formanden spørger om der er tilfredshed med vejen. Bred enighed om at det er 
alle. 

  
Regnskab 

1. Ingen udgifter til materialer - derfor overskud på 15.000 og vores saldo er nu 
57.500 

2. Vi forventer at bruge penge på materialer i år. 
3. Regnskabet godkendes af forsamlingen. 
4. Der er enighed om at kontingent bibeholdes på samme niveau - 750kr 

Valg af bestyrelse 
1. Bestyrelsen blev genvalgt 

Evt. 
1. Jesper henstiller til at folk skal tænke på at høje træer skygger for de andre - bred 

enighed. 
2. Jesper henstiller også til at folk fjerner bjørnekløer hvis de ses - bred enighed.  
3. Ketty vil gerne have folk passer på at deres hunde ikke løber frit - det er 

formentlig en hund fra en anden udstykning. 



4. Charlotte henstiller ligeledes til at folk skal prøve at holde deres katte på egen 
grund. 

5. Græsslåning henstilles til, hvis muligt, at udføres mellem 9-13 og 15-17 
6. Jesper gør opmærksom på dialog med kommunen omkring sten i svingbanen på 

Peter og Kirstens grund. Denne giver problemer når større køretøjer og 
renovation skal dreje op af Sømærket eller op/ned af Bundgarnet, og jævnfør 
kommunens ingeniør må der af sikkerhedsmæssige årsager ikke ligge store sten 
tæt på svingbanen. Jesper opfordrer til at Niels og Peter finder en løsning dem 
imellem, da problemet er udløst af et Niels og Birgittes hæk er vokset langt ud 
over skel. 
Generelt opfordres der til at folk klipper deres hæk og beplantning ind til skel, 
hertil var der bred enighed. 

7. Thomas og Brian fortæller at bump reetableres ved gården, men det bliver lange 
bump som ikke er til gene som de korte var. 

8. Der opfordres til at der ikke lægges til Skt. hans bål før 10-14 dage før af hensyn 
til fugle. 

9. Hullerne ved vandværket vendes, vandværket vil ikke gøre noget ved det. Bred 
enighed om at gården bestilles til at prøve at reparere dem. 

 
Mvh 
Morten Vang-Pedersen 

 


